



BAHRAIN
MIDDLE EAST
BANK
بنك البحرين والشرق الأوسط

06 January 2026

Rescheduling of Board of Directors Meeting Date to Approve the Financial Results

To: Bahrain Bourse

Bahrain Middle East Bank B.S.C. (the “Bank” or “BMB”) would like to announce that the Board of Directors meeting scheduled for Monday, 23 February 2026 at 01:30 PM to discuss and approve the financial results for the year ended 31 December 2025, to review the Board related Evaluations and other recommendations from the Nomination, Remuneration and Corporate Governance Committee and to discuss other internal matters, has been rescheduled to Monday, 16 February 2026 at 01:30 PM.

تغير موعد انعقاد اجتماع مجلس الإدارة لاعتماد البيانات المالية

السادة\ بورصة البحرين

يود بنك البحرين والشرق الأوسط ش.م.ب. (المشار إليه فيما يلي بـ "البنك" أو "بنك البحرين والشرق الأوسط") أن يعلن عن تقديم موعد اجتماع مجلس الإدارة المقرر عقده يوم الاثنين الموافق 23 فبراير 2026 الساعة 1:30 مساءً لمناقشة واعتماد النتائج المالية للسنة المنتهية في 31 ديسمبر 2025، ومراجعة التقييمات المتعلقة بالمجلس والتوصيات الأخرى الصادرة عن لجنة الترشيحات والمكافآت وحوكمة الشركات، ومناقشة مسائل داخلية أخرى، إلى يوم الاثنين الموافق 16 فبراير 2026 الساعة 01:30 مساءً.

Name	Jumana Ameeri جمانه اميري	الاسم
Title	Manager - Risk Management, Compliance & MLRO مدير – ادارة المخاطر والامتثال والابلاغ عن غسيل الاموال	المسمى الوظيفي
Date	06-January-2026	تاريخ
Company Seal ختم الشركة		Signature التوقيع
		

Bahrain Middle East Bank B.S.C.

P.O. BOX 797, MANAMA, KINGDOM OF BAHRAIN | Tel +973 17 532345 | Fax +973 17 530526 | www.bmb.com.bh
CR No. 12266 (Licensed as a Conventional Wholesale bank by Central Bank of Bahrain)